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Föreni

öppethållande av museet alla tisdagar ijuli, samt sista lördagen i augusti,
Deltagande på Hallstaviksdagen och Kulturarvsdagen.

Beviljat belopp

2023-03-21 13:09:11

Bidragsnr
8543

Skapad av

Kulturfö ingen Rödvillan

Verksam hetsbidrag ku ltu r

Bidraget är avsett som ett stöd till föreningens kostnader för till pel arvoden,
special utrustn in g, special lokaler samt kostnader för verksam

Till ansökan ska följande bifogas:

. Verksamhetsberättelse från föregående år

. Verksamhetsplan för kommande år

Ange önskat belopp på bidrag i rutan till höger 3 000

Beskriv er verksamhet som bidraget ska användas till

Tryckning och distribution av föreningens årsskrift, iordningställande av d av vedbod till
utställningslokal, uppdatering av museets fotoutställning med nya bilder arbete med

ber och oktober.



Hallstavik i febmari 2023

.d.**'4;*-..9:/@
Caroline Rådberg 4

(L'-^ c--:

ffi-öuw

li..i.I;Ttr-;;.'JFL:i' jiiltr,ilu:,1,,.r,rf,:; R() [)VI:L[-A.N
')tt''rt:y:t'ri.rt*tl'2. 'i(:"', i4i iLie]ii,:tö''/rri* Olg.nr tt02407-5353 B ro 5239-9680

VERKSAMHETSBERATTELS

Stvrelsen har bestått av Caroline Rådberg ordf., Magnus Forsberg ordf., Håkan Lundön
sekr., Claes Udddn kassör, övriga leclamöter Gunilla Hallön, Monica och Åke
Söderlindh. Suppleanter Anneli Eriksson och Roger Berglund.
Revisorer Anders Lidön och Cathrin Andersson (utsedd av Hallsta
Leif Jansson.

Valberednine Ulrika Enlund (sarnmankallande), Bengt Hallen och

), suppleant

Möten och aktiviteter. Styrelsen har haft 11 protokollforda möten. ägde nrm den
27 rnarc i Häverösalen Folkets Hus, 18 medlemmar deltog. U uteblev även detta

for sitt mångårigaår. Gunilla Halldn mottog Hembygdsftirbundets hedersnål rned lager
arbete inorn styrelsen och dels gör sitt arbete med att hitta skribenter årssla'iften under

utan lagerkans fiirmånga år, samt Roger Berglund mottog Hembygdsörbundets
sitt stora arbete med årets årsskrift. Traditionsenligt hade vi som 3t museet öppet under
alla tisdagar i juli. Årets höstmöte ägde rum 16 novernber i Di Jan-Erik
Forsberg berättade och visade bilder från Tornmenorffådet. Ca 40 qnlnar deltog.

Utställninear. Ingen ny utställning gjordes inör sommarens Öppet Dock flyttades Sture
under året.Nilssons tavlor från pappersbruket ner i museet. Vi hade ca 125

Vi har börjat att imeda en del av uthuset så att stöne och fler kan visas

Årsskriften ägnades till Åke Janssons Hallstavikstavla som hänger
Årsskriften innehåller srnå korta berättelser om bildema på tavlan.

Medlemmar. Medlemsantalet per 3 1 I 12 2022 v ar 220. Ärsavgi ft en

Erkas.

Folkets Hus.

2022 var 100:-/år for
samt 200:-/år for

Lund6n

privatperson, 50:-/år flor farniljemedlem på sarnma adress utan
fiirening/foretag.

Vi slutar som vanligt med ett stort tack till alla som hjälpt till rned skriften
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Föreningens ändamål är att dokumentera historia och utveckling av
omnejd och ftira detta vidare till kommande generationer.

Följande aktiviteter planerar ftireningen att genomfiira under året.

Färdigställande av fiireningens årliga årsskrift .

Ärsmöte.
Upprätta en utställning i museet inftir sommarens öppet hus.
Arbetsdagar for att iordningställa uthus fiir utställning av
Hålla museet öppet (öppet hus) alla tisdagar under juli
augusti, september och oktober.
Hålla museet öppet fler dagar for medlemmar och besökare
Höstmöte med ftireläsare.
Planering och arbetsfordelning av kommande årsskrift.

Fortsatt arbete sker löpande med fiireningens bildarkiv och
hjälp av och samarbetar med Hallstaviks Fotoklubb som sedan
huserar i lokalerna.

För att hålla alla uppdaterade om verksamheten och aktiviteter
ungefiir en gång per månad under våren och hösten.

Öwigt:
Någon eller några representanter fiir fiireningen deltar på
samt de träffar som hembygdsftirbundet och
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VERIGAMHETSPLAN 202

5239-9680

Hallstavik med

fiiremåI.
samt sista lördagen i

efterfrågan.

Föreningen tar även
delen av 2018 även

vi hålla styrelsemöten

informationsmöten
själva anordnar


